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Po tym jak Sejm przedłużył pomoc dla Ukraińców znajdujących
się na terenie Polski, do 31 czerwca, przeznaczając na ten cel
blisko 2 miliardy złotych, zapytałem co o tej niekończącej się
i bardzo kosztownej pomocy, myślą Polacy?
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